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1 Valg af dirigent 

 
Formand Derek Søndergaard Helqvist 
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Bestyrelsens beretning 
 

 
Der arbejdes videre med salget af stumpen 
Loppemarkedet var en succes og vil blive afholdt fremover 
Vedrørende vejfest var Torben ikke tilstede, men der vil blive arbejdet 
videre med sagen. 
 
Betalingskanalerne fra Viasat vil fremover blive opkrævet hver måned 
af ComX, det gør afregning lettere ved f. eks. flytning. 
Der kommer nye kanaler bl.a. Disney Chanel i ultimativpakken.10 af 
kanalerne kan nu også ses via DVB-T (digitalt tv). Senere på året vil 
resten af kanalerne i ultimativ pakken også være digitale. Dog ikke 
Viasat. 
 
Det er muligt at tilmelde sig ComX nyhedsbrev 
 
Mobilt net: afregnes ligesom Telmore bare billigere 

 
3 

 
Status af Vejprojekt og 
inkassosag 
 

 
Vejene er færdige og fejl og mangler skulle være udbedret, der var 
flere der udtrykte glæde over vejtræerne, selv om der var et par 
stykker der var blevet påkørt. De vil blive erstattet. 
 
Der var en del diskussion omkring overkørsler, Halling Sørensen var 
ikke tilfreds, men det skulle ifølge ingeniøren være i orden. 
 
Sagen vedrørende Torben Flanbaum kører stadig, advokaten mener at 
have fundet en tilsvarende sag, så han mener at foreningens sag står 
godt. 
Der var et par medlemmer der mente sagen burde frafaldes mod 
Flanbaum, heri var flertallet af forsamlingen ikke enige. 
 
Det blev antydet at der var en dårlig stemning, formanden gjorde 
opmærksom på at det var frivilligt og ulønnet arbejde at sidde i 
bestyrelsen. 
Halling Sørensen gjorde opmærksom på, at det ikke var muligt for 
ham at lave frivilligt arbejde, da han er udførende Rådgiver og derfor 
ikke kan arbejde frivilligt p.g.a. hans forsikring. 
 
Der var almindelig enighed om at sende restancer til inkasso 
omgående.  
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